
  
  

 

 
Dagsorden 

 
Ordinært formøde onsdag den 7. februar 2024 kl. 17.00 i Bøgeskovhallen. 

 
 
Deltagere: 

Kim Ankersen Strøm (BH) 

Tinna Hvalkof (BH) 

Lasse Svane Weimar (Halinspektør) 

Paul Lillelund (TGI) 

Toke Kieler (Lillebælt Kampsport) 

 
Afbud: 
 
 
1 

 

 

Bøgeskovhallens bestyrelse 

A)  Formandssituationen 

B)  Status på café/køkken 

C)  Status på visionsarbejdet 

D)  Generalforsamling BH 2024 

 

 
A) Kim er konstitueret formand frem til 

næste generalforsamling, da Poul har 
trukket sig. Poul er forsat en del af 
bestyrelsen. 

B) Jeannett er stoppet som forpagter. 
Bestyrelsen er i gang med at drøfte det 
videre forløb. 

C) Bestyrelsen er i gang med en proces 
omkring visionsarbejdet. Vi har holdt 
flere møder omkring det og fået sat 
nogle overordnede ord på. Bestyrelsen 
arbejder videre og der bliver meldt noget 
ud, når vi har noget konkret at melde ud.  

D) Generalforsamlingen 2024 bliver afholdt 
d. 19. Februar 2024 og vi håber at alle 
vil deltage.  

2 Halinspektøren 

A)  Halfordelingsmøde 2024 

B)  Varmeproblemer i omklædning 

C)  Det nye låsesystem 

D)  Kaffeautomaten  

E)  Alt det andet 

 

 
A) Hallen indkalder til det. Indkaldelsen 

bliver udsendt i marts på halbooking.  
B) VVS har været forbi og alt fungerer nu 

som det skal. 
C) Er færdig lavet. Hallen arbejder på at få 

udtryk på onlinedørene.   
D) Håndbold sponsoraftale til kampe er 

overflyttet til hallen   
E)  
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Trelde Gymnastik- og Idrætsforening 

A)  Frustration ifm. låsesystemet: 

• Introduktion til systemet – evt. 

ved lokalafdelingerne eller ifm. 

et HB-møde. 

• Løsning ønskes drøftet 

B)  Kantinestatus? 

• Kan vi låne kaffemaskiner? 

 
 
A) Brugerne er undervist i det. Der mangler 

to, som ikke har fået undervisning, der 
er lavet aftale med dem. Vi laver en 
fleksibel løsning, så det kommer til at 
fungere for alle. 

B) Ja 



  
  

 

C)  Gymnastikafdelingen: 

• Ønsker at drøfte madrasser og 

inventar 

D) Evt.  
 

C) Lasse er i dialog med Lise og Andreas. 
Der er gang i processen. 

D)  
a. Ønske om grus på bagerste 

parkeringsplads.  
b. TGI har fået penge til at lave en 

sti fra padelbanen til 
parkeringsarealet.   

c. Der bliver spurgt til containerne. 
TGI spørger til om de kunne 
bruges ifm. Padelanlægget. 

d. TGI vil gerne invitere bestyrelsen 
til et HB møde, hvor vi kan 
snakke om den røde tråd og 
hvad er retningen for hallen.     

4 Lillebælt Kampsport 

Ingen fremsendte emner modtaget 

 

 
Vi er begyndt at arbejde med vestelister på 
nogle af vores hold.  Vi har behov for at 
snakke med hallens bestyrelse om mulige 
løsninger.   

5 Event- og Kulturforening Bøgeskov 

Ingen fremsendte emner modtaget 

 

 

6 Hygge-Dart-Bøgeskov 

Ingen fremsendte emner modtaget 
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Eventuelt 

A)   

B)   
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Næste formøde 

Mandag den 25. marts 2024 kl. 1700. 

 

 

 


